
Tour Code: BP13DICEW

Travel Information
Egypt’s Temperature 

January: 9°C ~ 18°C 
February: 9°C ~ 18°C 
March: 12°C ~ 22°C  
April: 15°C ~ 27°C 
May: 18°C ~ 32°C
June: 20°C ~ 34°C   

July: 22°C ~ 34°C 
August: 22°C ~ 33°C
September: 20°C ~ 32°C  
October: 18°C ~ 28°C 
November: 14°C ~ 23°C
December: 10°C ~ 19°C   

1. Tickets and meals for listed attractions
2. Accomodation
3. Fully Guided Tour
4. Transportation as per mentioned in 
    itinerary
5. x1 Domestic Flight

1. Overweight luggage expenses are self-funded.
2. Personal travel insurance
3. Additional optional expenses
4. Attractions and entrance tickets not mentioned
    in the itinerary
5. Any optional items incurring additional charges

Inclusion Exclusion

Note:

Adapter

Egyptian
Pound

Egypt (GMT+2)

Currency Time Zone Lorem ipsum
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‘Biggest Single Northern Lights Expedition Group by a Travel Agency.’

Tour Code: BP8DEGYSF

Experience the Egyptian Sun Festival

8Days 6Nights

Land of Pharaohs
Lost in the



‘Biggest Single
Northern Lights Expedition Group

by a Travel Agency’

DAY 1:  Departure

DAY 2:  Arrive Cairo - Aswan (B/L/D)
Upon arriving in Egypt, we will first head to the Pyramids of Giza and the Great Sphinx, witnessing the grandeur of 
ancient civilization. We will then visit the world-renowned Egyptian Museum to delve into the mysteries of ancient 
Egypt. After lunch, we will take a short flight to Aswan.

DAY 3: Aswan (B/L/-)
After breakfast, we will visit the Temple of Philae, one of the most mysterious temples in ancient Egypt. We will then 
visit the Aswan High Dam to learn about the history and significance of this remarkable engineering project. In the 
afternoon, you can either enjoy free time or return to your hotel to rest.

DAY 4: Aswan – Abu Simbel (Sunrise Festival) – Luxor (B/L/D)
We will depart between 1:00 and 2:00 AM for Abu Simbel Temple.Upon arrival, you will have the opportunity to 
witness the miracle of the sunrise: the first rays of sunlight will penetrate the temple’s hallways and illuminate the 
statues of Ramses II, offering a stunning and mystical historical moment. After enjoying the sunrise, we will continue 
to explore Abu Simbel Temple and learn about its connection to the Sun Festival. After the visit, we will return to 
Aswan for lunch and a short rest. In the afternoon, we will drive to Luxor to begin the next part of our adventure.

DAY6: Cairo – Black & White Desert (B/L/D)
In the morning, we will drive to the Black & White Desert. Upon arriving at the Bawiti Oasis, we will transfer to 4x4 vehicles 
to explore the Black Desert, taking in its mysterious and rugged beauty. Next, we will visit Crystal Mountain to appreciate 
its unique natural landscape. In the afternoon, we will enter the White Desert and visit the iconic Mushroom Desert, where 
you can experience the magical desert scenery. In the evening, we will have a campfire at the desert camp, where we will 
enjoy a delicious lamb roast and other local specialties. Under the starry sky, you will feel the serenity and magnificence 
of the desert. Accommodation: Desert tent (Please Note: No facilities for washing up or toilets at the tent)

DAY 7: Black & White Desert – Cairo (B/L/D)
In the morning, we will watch a breathtaking sunrise in the desert, where the sun and moon coexist in a magical display.
After breakfast, we will pack our bags and drive back to Cairo, preparing to end this unforgettable desert adventure.

DAY 8: Cairo – Malaysia (B/L/-)
After breakfast, we will visit the Citadel of Saladin, the Al-Rifa'i Mosque, the Hanging Church, and the famous Khan 
el-Khalili Bazaar to learn more about Cairo's rich history and culture. After the tour, we will transfer you to the airport to 
catch your international flight back to Malaysia, concluding this mysterious and magnificent journey through Egypt.

DAY 5: Luxor – Cairo (B/L/D)
In the early morning, you may choose to take a hot air balloon ride (*optinal) to enjoy stunning views of Luxor from 
above. After breakfast, we will visit the Valley of the Kings to explore the tombs of the Pharaohs and learn about royal 
ancient Egyptian history. Next, we will visit the Colossi of Memnon, two colossal statues that represent the greatness 
of ancient Egyptian art. After lunch, we will tour the Temple of Karnak, one of the largest and best-preserved religious 
structures in the world. We will also enjoy a complimentary horse-drawn carriage ride through the ancient streets 
of Luxor to experience its rich ancient Egyptian atmosphere. In  the afternoon, we will take a flight back to Cairo.

Our Highlights!
- Witness the Miracle of the Sun 

Festival!

- Valley of the Kings: Explore the 

  burial site of many pharaohs! 

- Witness the historical iconic Giza 

  Pyramids!

- Karnak Temple (Largest Temple 

  in the ancient Egypt)

- Desert Camping Experience!

Sun Festival!

Itineraries & sequences are subject to changes, replacement or cancellation due to any unforeseen 
conditions, including but not limited to, adverseweather, traffic problem, etc.

Hot Air Balloon in
Luxor!

Desert Camping
Experience!

Valley of The King!
[Burial Site of Pharaohs!] 

Giza Pyramids!
[The Iconic of Egypt!] 

Karnak Temple!
[Largest Egypt Temple] 

Cairo

Black & White
Desert

Abu Simbel

Luxor

Aswan

5 Star Hotel + Desert Camping Experience
Day 2: Pyramisa Isis island or equivalent 5 Star 
Day 3: Pyramisa Isis island or equivalent 5 Star 
Day 4: Steigenberger Achti  or equivalent 5 Star 

Day 5: Tolip Golden Plaza or equivalent 5 Star
Day 6: Black & White Desert Tent
Day 7: Tolip Golden Plaza or equivalent 5 Star

Reommended Optional
Day 5: Hot air balloon ride over Thebes (130USD per pax)

8Days 6Nights
Egyptian
Sun Festival

[Witness the Miracle!] 

*2 Shopping Stop:  Perfume Shop, Papyrus Institute



1. 行李超重, 超大费用自理
2. 个人旅游保险
3. 额外自费
4. 行程未提及景点和入门票
5. 任何自费项目

Tour Code: BP13DICEW

MALAYSIA
BOOK OF RECORDS

旅游信息
埃及国家天气

货币 插座

埃及镑 埃及 (GMT+2)

时差

1. 所列景点门票和部分膳食  
2. 全程酒店住宿 
3. 全程导游跟团
4. 行程所提及的交通与转移
5. 1趟内陆航班

一月: 9°C ~ 18°C 
二月: 9°C ~ 18°C 
三月: 12°C ~ 22°C  
四月: 15°C ~ 27°C 
五月: 18°C ~ 32°C
六月: 20°C ~ 34°C   

七月: 22°C ~ 34°C 
八月: 22°C ~ 33°C
九月: 20°C ~ 32°C  
十月: 18°C ~ 28°C 
十一月: 14°C ~ 23°C
十二月: 10°C ~ 19°C   

已包含 不包含

备注处:
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Tour Code: BP8DEGYSF

迷失在法
老国度

体验埃及太阳节

8天6夜



第1天：出发

第2天：抵达开罗 - 阿斯旺 (早/午/晚餐)
抵达埃及后，首先我们将前往吉萨金字塔群和雄伟的狮身人面像，这座古代文明的奇迹将带您领略法
老时代的辉煌。随后，您将参观世界著名的埃及博物馆，深入了解古埃及的神秘历史。午餐后，我们
将乘坐短途航班前往阿斯旺。

第3天：阿斯旺 (早/午/-)
早餐后，我们将参观菲莱神庙，这是古埃及最具神秘色彩的神庙之一。随后，您将参观阿斯旺大坝，
了解这一壮丽工程的历史与意义。下午可以自由活动或返回酒店休息。

第4天：阿斯旺 – 阿布辛贝（太阳节日出） – 卢克索 (早/午/晚餐)
清晨1:00至2:00之间，我们将启程前往阿布辛贝神庙。抵达后，您将有机会见证太阳节的奇迹：清晨
的第一缕阳光穿透神庙长廊，照亮拉美西斯二世的雕像，感受神秘而震撼的历史瞬间。欣赏完日出后
，我们将继续参观阿布辛贝神庙，了解这座神庙与太阳节的紧密关联。参观完毕后，我们将返回阿斯
旺享用午餐，并稍作休息。下午，我们将继续驱车前往卢克索，开启新的探险。

第6天：开罗 – 黑白沙漠 (早/午/晚餐)
清早，我们将驱车前往黑白沙漠。抵达巴哈利亚绿洲后，我们将换乘吉普车前往黑沙漠，感受这片荒凉之
地的神秘与壮美。随后，继续前往水晶山，欣赏其奇特的自然景观。下午，我们将进入白沙漠，并参观象
征性的蘑菇沙漠。晚上，我们将在沙漠营地点燃篝火，享受美味的烤羊和当地特色美食。星空下，您将感
受到前所未有的宁静与壮丽。住宿：黑白沙漠帐篷（注意：此夜住宿条件较为简朴，暂无洗漱设施）

第7天：黑白沙漠 – 开罗 (早/午/晚餐)
早晨，我们将在沙漠中欣赏壮丽的日出，感受沙漠中日月同辉的神奇景象。早餐后，我们将整理行李，驱
车返回开罗，准备结束这段难忘的沙漠探险之旅。

第8天：开罗 – 马来西亚 (早/午/-)
早餐后，您将参观萨拉丁城堡、阿里清真寺、悬空教堂和哈利利市场，深入了解开罗的历史与文化。行程
结束后，我们将送您前往机场，搭乘国际航班返回马来西亚，圆满结束这次充满神秘与辉煌的埃及之旅。

8天6夜
埃及
太阳节

独家行程亮点!

- 见证太阳节的奇迹！

- 帝王谷：探索众多法老的埋葬地！

- 见证历史悠久的标志性吉萨金字塔

- 卡纳克神庙（古埃及最大的神庙）

- 沙漠露营体验！

见证太阳节奇迹!

前往帝王谷
(众多法老的埋葬地!）

吉萨金字塔标志!
(埃及最标志性建筑)

沙漠露营体验！

如果遇上特殊情况，如恶劣天气，交通事故或意外等，本公司保留更改, 替换或取消行程顺序

5星级酒店+沙漠露营体验

最火推荐自费项目

*2个购物站点：香水店，纸莎草工艺馆

第5天：热气球飞越底比斯（每人130美元）

卢克索热气球之旅!

推荐自费项目!

卡纳克神庙
(古埃及最大的神庙!)

第2天: Pyramisa Island Hotel Aswan 或5星同级 
第3天: Pyramisa Island Hotel Aswan 或5星同级
第4天: Steigenberger Achti 或5星同级  

第5天: Tolip Golden Plaza 或5星同级  
第6天: 黑白沙漠帐篷
第7天: Tolip Golden Plaza 或5星同级 

第5天：卢克索 – 开罗 (早/午/晚餐)
凌晨，您可选择乘坐热气球（*自费），俯瞰卢克索古城的壮丽景色。早餐后，我们将前往帝王谷，探
访法老的墓葬，深入了解古埃及的皇家历史。随后，我们将参观门农巨像，这两座雄伟的雕像是古埃
及艺术的杰出代表。午餐后，您将游览卡纳克神殿，这是世界上规模最大、保存最完好的宗教建筑之
一。特别赠送小马车体验，带您穿行在卢克索的古老街道，感受浓厚的古埃及氛围。下午，我们将乘
飞机返回开罗，继续我们的旅程。

开罗

黑白沙漠

阿布辛贝

卢克索

阿斯旺


